
Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 1 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

25. 1. 2019, konaného na Obecnom úrade v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Zápisnica o zložení sľubu novozvolených poslancov obce Rabča – Pavol Kobyliak a Ing. 

Jozef Kovaliček 

6. Čestné vyhlásenie o nezlučiteľnosti funkcii – Pavol Kobyliak a Ing. Jozef Kovaliček 

7. Mlčanlivosť v zmysle § 79 ods. 2 zákona NR SR č. 18/2018 o ochrane osobných údajov 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov – Pavol Kobyliak a Ing. Jozef Kovaliček 

8. Súhlas so spracovaním osobných údajov v zmysle zákona č. 18/2018 o ochrane osobných 

údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov – Pavol Kobyliak a Ing. Jozef Kovaliček 

9. Oboznámenie dotknutej osoby s informáciami potrebnými k spracovaniu osobných údajov 

– Pavol Kobyliak a Ing. Jozef Kovaliček 

10. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 7. 12. 2018 

11. Návrh VZN č. 1/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení 

12. VZN č. 1/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení 

13. Návrh VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 o postupe podmienok a výške úhrady pri 

poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča 

14. VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 o postupe podmienok a výške úhrady pri 

poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča 

15. Návrh VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, ručení ich postupu a výške 

úhrady pri ich postupovaní 

16. VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, ručení ich postupu a výške úhrady pri 

ich postupovaní 

17. Mapy – odkúpenie parciel pod Ul. Adamovka III., Borová a Nad riekou 

18. Zámer prenájmu obecného majetku – výveska 

19. Obsah Memoranda prorodinnej  samosprávy 

20. Kópia stanoviska SSC IVSC – Žilina k vyorávke snehu na ceste I. triedy 

21. Náplne práce komisií pri OZ 

 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: Monika Adamčíková, poslankyňa OZ – ospravedlnená 

 

Ďalší prítomní:  

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ 

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 



Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

Vdp. Mgr. Peter Bolibruch, správca farnosti v Rabči 

Marián Chutňák, kultúrne oddelenie OcÚ Rabča 

Anton Harbut – občan obce  

Dušan Bencúr – občan obce, hasič 

Igor Pajta – občan obce  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

Prvé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2019 otvoril 

starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 

bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ing. Jaroslav Jagnešák 

a Marta Gužíková,  poslancov OZ 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej, mandátnej a volebnej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú, mandátnu a volebnú komisiu v zložení: predseda: 

PhDr. Augustín Piták, členovia: Mgr. Róbert Brišák a Mgr. Andrea Lubasová, poslanci OZ 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 

Piták, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16.30 hod. bolo prítomných 8 poslancov z 11 

všetkých poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. 

Zároveň predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej, mandátnej a volebnej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Zloženie sľubu novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva vo voľbách do orgánov 

samosprávy obcí dňa 10. 11. 2018 – Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak; 

6. Podpísanie mlčanlivosti v zmysle zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, súhlasu so spracovaním osobných údajov 

a oboznámenie dotknutej osoby s informáciami potrebnými k spracúvaniu osobných údajov 

– Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak; 

7. Podpísanie čestného vyhlásenia o nezlučiteľnosti funkcii poslancov OZ – Ing. Jozef 

Kovaliček a Pavol Kobyliak; 

8. Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 7. 12. 2018;  

9. Schválenie predsedov, členov a pracovných náplní komisií OZ; 

10. Prejednanie a schválenie  VZN č. 1/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení 



výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení; 

11. Prejednanie a schválenie  VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 o postupe podmienok 

a výške úhrady pri poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča; 

12. Prejednanie a schválenie VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich 

postupu a výške úhrady pri ich postupovaní; 

13. Schválenie zámeru prenájmu obecného majetku a to časti parcely CKN č. 4549/2; 

14. Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia ulíc: Adamovka III, 

Borová a Nad riekou; 

15. Prejednanie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2019; 

16. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

17. Interpelácia – Diskusia; 

18. Záver. 

 

UZNESENIE 

Za schválenie programu bez zmeny hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Program rokovania bol schválený.  

 

K bodu číslo 5 – Zloženie sľubu novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva vo 

voľbách do orgánov samosprávy obcí dňa 10. 11. 2018 – Ing. Jozef Kovaliček a Pavol 

Kobyliak 

Starosta Ing. Július Piták –  uviedol, že na ustanovujúcom zasadnutí OZ dňa 7. 12. 2018 

neboli prítomní zvolení poslanci Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak. Z uvedeného dôvodu 

tento zložia na dnešnom zasadnutí OZ. Starosta prečítal znenie sľubu poslanca. Poslanci Ing. 

Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak zložili sľub na osobitnom papieri, čo potvrdili svojim 

vlastnoručným podpisom.  

UZNESENIE  

Poslanci skonštatovali, že poslanci Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak zložili zákonom 

predpísaný sľub poslanca OZ.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 6 – Podpísanie mlčanlivosti v zmysle zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane 

osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov, súhlasu so spracovaním 

osobných údajov a oboznámenie dotknutej osoby s informáciami potrebnými 

k spracúvaniu osobných údajov – Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak 

Starosta – uviedol, že je potrebné, aby poslanci OZ Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak 

podpísali mlčanlivosť v zmysle zák. č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov, ďalej súhlas so spracovaním ich osobných údajov 

a oboznámenie dotknutej osoby s informáciami potrebnými k spracovaniu osobných údajov. 

Prítomní poslanci mlčanlivosť, súhlas so spracovaním osobných údajov a oboznámenie 

dotknutej osoby s informáciami potrebnými k spracovaniu osobných údajov vlastnoručne 

podpísali. 

UZNESENIE 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 



Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 7 – Podpísanie čestného vyhlásenia o nezlučiteľnosti funkcii poslancov OZ 

– Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak 

Starosta – uviedol, že je potrebné, aby poslanci Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak 

podpísali čestné vyhlásenie k nezlučiteľnosti funkcii poslancov OZ.  Prítomní poslanci čestné 

vyhlásenie podpísali.  

UZNESENIE 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 8 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 7. 12. 2018 

Hlavná kontrolórka obce Rabča Mgr. Janka Prisenžňáková previedla kontrolu plnenia 

uznesení nasledovne (viď príloha zápisnice).  

Obecné zastupiteľstvo – 7. 12. 2018  

I. Ukladá 

1. Poslancom OZ pripraviť návrhy na predsedov a členov zriadených komisií (Komisia 

životného prostredia, verejného poriadku a výstavby; Komisia na ochranu verejného záujmu;  

Komisia finančná; Komisia sociálna a bytová; Komisia kultúry; Komisia športu; Komisia 

krízovej prevencie)  a náplne práce týchto komisií. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: 

v texte, úloha splnená- návrh zaslali – Mgr. Lubasová, Ing. Jurčák, Mgr. Róbert Brišák. 

Starosta – uviedol, že ešte návrh zaslali poslanci OZ – PhDr. Piták a Mgr. Čulová.  

 

2. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 

138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov vo veci doporučenia OZ schváliť zámer 

prenajať obecný majetok a to CKN parc. č. 4549/2 žiadateľka Gabriele Kovaličkovej. Termín: do 

budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha splnená, prejedná sa v samostatnom bode 

programu dnešného OZ.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 9 – Schválenie predsedov, členov a pracovných náplní komisií OZ 

Starosta – uviedol, že na minulom OZ poslanci dostali za úlohu pripraviť a predložiť na 

dnešné zasadnutie OZ návrh na schválenie – predsedov, členov a pracovných náplní komisii. 

Cieľom je, aby neboli členmi komisií len poslanci, ale aj občania. Čo sa týka výberu komisie 

krízovej prevencie, tak výber členov, ktorý predložila Mgr. Lubasová je veľmi dobrý, 

nakoľko pozostáva zo samých odborníkov a sú zastúpení zo všetkých oblastí. 

Ing. Jurčák – štyria poslanci on, Mgr. Čulová, Mgr. Lubasová a PhDr. Piták, sťahujú svoje 

zaslané návrhy a predkladajú jeden spoločný. Navrhuje hlasovať o ich návrhu a návrhu 

poslanca Mgr. Brišáka.  



Mgr. Brišák – navrhuje, aby poslanci navrhli ďalších členov, ktorí by sa mohli doplniť, resp. 

ak nemajú záujem byť v komisii, aby dnes návrh na svoje členstvo v komisii stiahli. Z jeho 

návrhu odstupujú z finančnej komisie – Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak, poslanci OZ. 

 

Poslanci navrhli týchto predsedov a členov komisii:  

 

Komisia ŽP, verejného poriadku a výstavby 

Mgr. Brišák – navrhol Mgr. Evu Grancovú, Máriu Fuskovú, Štefana Raticu a Ing. Šimurdiaka, 

čo aj zdôvodnil. Zistil si tiež, že niektorí členovia z tejto komisie, ktorí boli v minulom 

volebnom období členmi tejto komisie,  nechodili na jej zasadnutia.  

Maťuga – navrhuje ponechať p. Fuskovú a doplniť ju o 1 poslanca OZ a Ing. Šimurdiaka, 

konateľa RABČAN, s.r.o.  alebo p. Raticu Štefana, vedúceho RABČAN, obecné služby 

Rabča. 

Mgr. Lubasová – navrhuje doplniť aj poslancov a občanov.  

PhDr. Piták - súhlasí s doplnením ďalších členov.  

Kobyliak – on nechce byť členom tejto komisie z pracovných dôvodov.   

 

UZNESENIE 

Komisia ŽP, verejného poriadku a výstavby 

Predseda:  PhDr. Augustín Piták 

Členovia:  Alojz Spuchľák 

  Ing. Jaroslav Jagnešák 

Mgr. Eva Grancová 

Vladimír Lubas 

Mária Fusková 

Ing. Stanislav Šimurdiak 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

UZNESENIE 

Komisia na ochranu verejného záujmu 

Predseda:  Ján Maťuga 

Členovia:  Mgr. Lubasová 

  Pavol Kobyliak 

  PhDr. Augustín Piták  

  Ing. Jaroslav Jagnešák 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

Komisia finančná 

Kobyliak – navrhol doplniť poslanca Mgr. Brišák 



UZNESENIE 

Poslanci hlasovali o 1. návrhu, t. j. zloženie tejto komisie bez poslanca Mgr. Róberta Brišáka. 

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák t. j. 2 z prítomných 10 poslancov OZ; 

PROTI: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 8 poslancov 

z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0;  

Tento návrh nebol schválený.  

 

Komisia finančná 

Predseda:  Ing. Pavol Jurčák 

Členovia:  Ing. Veronika Jagelková 

  Ing. Dana Kvasniaková 

  Jozef Balek 

  Ján Maťuga 

  Mgr. Lucia Tomovčíková 

  Mgr. Róbert Brišák 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

Poslanci hlasovali o 2. návrhu, t. j. zloženie tejto komisie s poslancom Mgr. Róbertom 

Brišákom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 8 

poslancov z prítomných 10 poslancov OZ;  PROTI: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák 

t. j. 2 z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0;  

Tento návrh bol schválený.  

 

Komisia sociálna a bytová 

Predseda:  Mgr. Gabriela Čulová 

Členovia:  Marta Gužíková 

  Mgr. Kvasničáková Margita 

  Mgr. Mária Jagnešáková 

  Mgr. Janka Michaláková 

  Ľudmila Iskierková 

  Monika Adamčíková 

  Pavlína Oselská 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

UZNESENIE 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

Komisia kultúry 

Mgr. Brišák – predložil svoj návrh na členov Komisie kultúry. Uviedol, že s každým členom 

osobne jednal a potvrdili mu členstvo v tejto komisii.  

 



Mgr. Lubasová – čo vie, tak p. Jagnešák Miroslav st. chce byť v komisii, osobne s nim 

hovorila, aj ona chce byť v tejto komisii a doteraz robila zápisnice. Tiež je za PaedDr. 

Škrková, ktorá sa teraz  venuje príprave divadla pre deti. Doporučuje aj Mgr. Michalákovú 

Phdr. Piták – navrhuje Mgr. Kozoňovú.   

Prednostka – uviedla, že v tejto komisii je veľmi veľa členov.  

Mgr. Čulová – podľa nej to nie je veľa ľudí v komisií. V obci sa kultúra veľmi rozbehla 

a presahuje hranice aj našej obce.  

Marián Chutňák – on súhlasí s návrhom Mgr. Brišáka a doplnil by komisiu o Mgr. Miroslava 

Jagnešáka ml.  a Šimona Masničáka za MOP. Uvítal, by keby sa členovia komisie 

zúčastňovali aj na akciách obce, čo doteraz to tak nebolo. Spomenul Vianočné trhy vo 

Veličnej, kde na tejto akcii pracovali na jej príprave všetci poslanci a členovia kultúrnej 

komisie vo Veličnej.  

Ing. Jurčák – uvítal by, keby p. Chutňák, kultúrne oddelenie OcÚ,  informoval poslancov 

o tom, čo sa robí na obci. Často nebol na zasadnutí OZ a neinformoval poslancov OZ 

o akciách.   

Ing. Kovaliček – opýtal sa p. Chutňáka, kde bol, keď bolo treba informovať poslancov 

o Vianočných trhoch. Taktiež nebol na Silvestrovskom prechode. 

Poslanci napokon schválili komisiu kultúry takto: 

 

Komisia kultúry 

Predseda:  Mgr. Róbert Brišák 

Členovia:  Mgr. Daniela Chutňáková 

  Marián Chutňák 

  Monika Prisenžňáková 

  Mgr. Martin Skočík 

  Mgr. Gabriela Čulová 

  Mgr. Monika Kozoňová 

  Margita Pindjaková 

  Miroslav Jagnešák  

  Mgr. Andrea Lubasová 

  Mgr. Janka Michaláková 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

Komisia športu 

Predseda:  Ing. Jozef Kovaliček 

Členovia:  Martin Gabor 

  Juraj Maxa 

  Martin Adamčík 

  Vladimír Iskierka 

  Vladimír Lubas 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 



ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

Komisia krízovej prevencie 

Predseda:  Mgr. Andrea Lubasová 

Členovia:  vdp. Mgr. Peter Bolibruch 

  Mgr. Zuzana Bodoriková 

  Mgr. Zuzana Kovaličková 

  Mgr. Oľga Gluštíková 

  PhDr. Augustín Piták 

  Mgr. Mária Tisoňová 

  JUDr. Eva Hudák Kornhauserová 

  Katarína Jagnešáková 

  PaedDr. Eva Štefaničiaková, PhD.  

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili aj náplň práce komisií všetkých schválených komisií.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

Mgr. Lubasová – požiadala, aby predsedovia komisií plánovali zasadnutia tak, aby sa ich 

všetci jej členovia mohli zúčastniť.   

Ing. Kvasniaková a Mgr. Grancová – požiadali poslancov, aby dokladali na Obecný úrad 

v Rabči: zápisnice, prezenčné listiny a PN z jednotlivých komisií.  

 

K bodu číslo 10 - Prejednanie a schválenie  VZN č. 1/2019, ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl 

a školských zariadení 

Prednostka – predniesla poslancom návrh na schválenie VZN č. 1/2019, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl 

a školských zariadení. Uviedla, že návrh obdržali e-mailom a bol zverejnený na web stránke 

obce a úradnej tabuli od 9. 1. 2019 do 25. 1. 2019. 

UZNESENIE 

Poslanci  schválili VZN č. 1/2019, ktorým  sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení schválili.  



ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 11 – Prejednanie a schválenie  VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 

o postupe podmienok a výške úhrady pri poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča 

Prednostka – predniesla poslancom návrh VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 o postupe 

podmienok a výške úhrady pri poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča. Uviedla, že návrh 

obdržali e-mailom a bol zverejnený na web stránke obce a úradnej tabuli od 9. 1. 2019 do 25. 

1. 2019. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 o postupe podmienok a výške 

úhrady pri poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča zrušili.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 12 – Prejednanie a schválenie VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych 

služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich postupovaní 

Prednostka – predniesla poslancom návrh VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, 

určení ich postupu a výške úhrady pri ich postupovaní. Uviedla, že návrh obdržali e-mailom 

a bol zverejnený na web stránke obce a úradnej tabuli od 9. 1. 2019 do 25. 1. 2019. 

Mgr. Kvasničáková – vysvetlila dôvod schválenia VZN. Od 1. 4. 2019 obec bude poskytovať 

opatrovateľskú službu, ktorá jej bola schválená.  

UZNESENIE  

Poslanci schválili VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu 

a výške úhrady pri ich postupovaní.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 13 – Schválenie zámeru prenájmu obecného majetku a to časti parcely 

CKN č. 4549/2 

Starosta – uviedol, že na minulo OZ poslanci doporučili schváliť zámer prenajať obecný 

pozemok na základe žiadosti p. Gabriely Kovaličkovej.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Gabriely Kovaličkovej, 

Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to časť obecného pozemku vedeného na LV č. 1283 na 

obec Rabča parc. C-KN č. 4549/2 o výmere 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako 

sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2019 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2019 podľa zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná zverejniť –



 zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej 

na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Zámer bol zverejnený od 

9. 1. 2019 do 25. 1. 2019. Poslanci predmetný prenájom schválili 3/5-tinovou väčšinou 

prítomných poslancov OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu obce bude musieť 

p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 14 – Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia ulíc: 

Adamovka III, Borová a Nad riekou 

Starosta – informoval poslancov, že obec Rabča z dôvodu vyporiadania a rozšírenia ulíc 

v obci Rabča odkupuje nasledovné parcely od vlastníkov:  

 

Adamovka III. 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

Lucia Tvarožková, rod. Tvarožková, nar. 5. 3. 1988,  bytom Rabča, Horská 213  

parc. C-KN č. 17743/2  – TTP o výmere 18 m2 zapísaná na LV č. 6197 v 1/1-nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

Martin Jagnešák, rod. Jagnešák, nar. 14. 6. 1987 a manželka Darina Jagnešáková, rod. 

Juriťáková,  nar. 5. 8.1991,  obaja bytom Sihelné 147 (BSM) 

parc. C-KN č. 17268/2  – orná pôda  o výmere 27 m2 zapísaná na LV č. 6081 v 1/1-nine úč. 

(BSM); 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

Ul. Borová 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Borová na 

rozšírenie miestnej komunikácie:  

Predávajúci: 

Miroslav Budzeľ, rod. Budzeľ, nar. 30. 10. 1984,  bytom Rabča, Hlavná 709  



parc. C-KN č. 1731/11  – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 m2 zapísaná na 

LV č. 6197 v 1/1-nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie Ul. Borová. Obec Rabča uhradí náklady spojené 

s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

Ul. Nad riekou 

Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcely pod Ul. Nad riekou 

na rozšírenie miestnej komunikácie Ul. Nad riekou  

Predávajúci: 

Jozef Heretik, rod. Heretik, nar. 11.12.1965 a manželka Gabriela Heretiková, rod. Tisoňová, 

nar. 28. 3. 1974,  obaja bytom Rabča, Nad riekou 293/19 (BSM)  

parc. C-KN č. 5490/121  – orná pôda o výmere 19 m2 a parc. C-KN č. 5490/12 – orná pôda 

o výmere 4 m2, vytvorené geometrickým plánom č. 41962249-271/2008 vyhotovený 

Geodetická kancelária, Nám. A. Bernoláka 375/1, 029 01  Námestovo, Ing. Jozefom Revajom 

zo dňa 1. 12. 2008, overený Správou katastra Námestovo, Ing. Mariánom Matušákom zo dňa 

12. 12. 2008, č. 1195/08 od vlastníkov zapísaných na LV č. 2209 na meno: Jozef Heretik 

a manželka Gabriela Heretikova v podiele 1/1-nian úč. (BSM). 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

vyporiadanie Ul. Nad riekou, ktorá už bola zaradená do zoznamu ulíc v obci Rabča za účelom 

vyporiadania č. uznesenia č. 6/2009 zo dňa 28. 8. 2009 pod písm. B) ods. 4. Obec Rabča 

uhradí náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

K bodu číslo 15 –  Prejednanie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce Rabča na rok 2019 

Starosta – uviedol, že na obec boli doručené nasledovné žiadosti o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce Rabča: 

1. Slovenský červený kríž  

Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – predseda    –     900 € 

 

2. ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Rabča  

Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270     –   2 500,00 € 

 

3. Hokejový klub Rabča, Vladimír Iskierka, Rabča, Hlavná 630  –   4 500,00 € 

 

4. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora  

Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 332     – 10 450,00 € 

 

5. Volejbalisti, Jozef Tvarožek, Horská 1153   –      850,00 € 



 

6. ZŠ s MŠ Rabča, Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka  –   9 900,00 € 

 

7. MAK, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, Kožušníkova 773  –   7 400,00 € 

 

8. Basketbalisti, Milan Tisoň, Rabča, Hlavná 437   –      800,00 € 

 

9. TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, predseda   – 33 000,00 € 

 

10. Mladí hasiči Rabča – dorast a Detskí hasiči – Plameň  –   5 741,28 € 

      + nákup vozíka na materiál     –   4 500,00 € 

 

11. Filip Revaj-, Rabča, Hlavná 503     –   1 000,00 €  

 

Mgr. Prisenžňáková hlavná kontrolórka – uviedla, že vo VZN o dotáciách je schválené 

a žiadosti musia najskôr prejednať komisie a až na ich odporúčanie následne OZ žiadosti 

schváli resp. neschváli.      

Ing. Jurčák – chce informáciu, ktorí žiadatelia o dotáciu mali predložené vyúčtovanie 

k minuloročnej dotácii. 

Mgr. Grancová – zároveň odovzdala kópie žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce Rabča 

predsedovi Finančnej komisie Ing. Pavlovi Jurčákovi.  

 

UZNESENIE 

Ing. Kvasniaková poskytne Komisie športu a Finančnej komisii informáciu, či bolo 

predložené zúčtovanie žiadateľov o dotácie za rok 2018. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

UZNESENIE 

Komisie športu a Finančná komisia pripraví do budúceho OZ návrh výšky na schválenie 

dotácie na rok 2019.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

Dušan Bencúr – uviedol, že oni podávajú samostatne žiadosť o dotáciu vo výške 2100 € 

mimo žiadosť o dotáciu Plameň. Plánujú založiť družstvo dievčat. Dosahujú veľmi dobré 

výsledky v súťažiach. Tento rok by chceli organizovať súťaž v obci Rabča.  

Mgr. Brišák – on tu počul, že je družstvo Plameň, dorast a DHZ a opýtal sa p. Bencúra, či by 

sa nemohli zjednotiť.  

Ing. Kovaliček – on je tiež za to, aby DHZ vzalo pod seba mladých a dorast, tak ako TJ 

zoberie ostatné zložky.  

 



O 18.20 hod. odišiel Ing. Jaroslav Jagnešák poslanec OZ. Teraz je prítomných 9 poslancov 

OZ z 11 všetkých poslancov.  
  

K bodu číslo 16 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:  

• Od 3.1.2019 do 7. 1. 2019 – vyhlásená mimoriadna situácia (snehová kalamita) 

• Od 14. 1. 2019 do 18. 1. 2019 – vyhlásená II. mimoriadna situácia (snehová kalamita) 

• Premokli priestory v interiéry KD – rieši sa to cez Allianz, a.s. 

• Obec dňa 16.1.2019 poslala žiadosť o spoluprácu pri vyorávke snehu z chodníkov popri 

ceste I. triedy na SSC –IVSC Žilina a dnes nám prišla odpoveď od SSC IVSC Žilina, č. 

SSC/7827/2019/6470/2093, s ktorého obsahom oboznámil poslancov OZ.  

• Máme žiadosť o dopravné zrkadlo – treba ešte, aby poslanci navrhli, či nemajú vedomosť 

o tom, kde by sa asi mohlo v obci dať (pri A. Štefaňákovi a Ul. Goborova) 

Marián Chutňák – predniesol požiadavku na osadenie dopravného zrkadla aj oproti ulici pri 

rodinnom dome č. 788.  

Mgr. Grancová – požiadala poslancov, aby do 30. 1. 2019 zaslali požiadavky na osadenie 

dopravných zrkadiel v obci Rabča, aby sa následne mohla poslať spoločná žiadosť na vydanie 

súhlasu osadenia dopravných zrkadiel.  

UZNESENIE 

Poslanci do 30. 1. 2019 doručia svoje návrhy na osadenie dopravných zrkadiel v obci Rabča.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,  Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, 

Pavol Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

• Vykonávajú sa kontrolne dni na Nadstavbe MŠ v Gaceli 

• Rieši sa kapacita jedálne 

• Rieši sa prenájom pódia v KD v rámci projektu – poľsky projekt 

• Obci bola schválená opatrovateľská služba– teraz sa riešia žiadosti občanov o poskytnutie 

opatrovateľskej služby 

• Dni Rabče sú naplánované na 30. 6. 2019 a v tento deň je v obci aj birmovka, bolo by 

dobré dohodnúť sa, či sa tieto Dni Rabče ponechajú v pôvodnom termíne alebo sa presunú 

na iný termín 

• 16. 3. 2019 – I. kolo volieb na prezidenta a II. je na 30. 3. 2019 

• Počas snehovej kalamity zdvihlo dlažbu vo verejných WC, budeme to riešiť 

pravdepodobne obkopaním  

• Poďakoval pracovníkom Rabčan, OS a Rabčan, s.r.o. za prácu počas mimoriadnej 

situácie, čaká nás ešte odvoz snehu 

• Snehová kalamita prešla, teraz nám robí problém zase ľad na miestnych komunikáciách 

a chodníkoch.  

 

Ing. Jurčák – nemôžu byť Dni Rabče v auguste? Aký je v tom problém. Na Dni Rabče je 

birmovka.  

Mgr. Brišák – navrhuje Dni Rabče mať na ihrisku.  

Kobyliak – on je za to, aby sa termín Dni Rabče ponechal aj keď je birmovka.   

Mgr. Brišák – hlavný deň osláv navrhuje urobiť v sobotu.  



 

• informoval o výške nájmu lekárom v Zákamennom, Lokci a Námestove. Do 1. kola CIZS 

sme nepodali žiadosť, nakoľko nám lekári nepodpísali dohodu. 2. kolo pre nás už nebude 

také jednoduché a pravdepodobne, výzva bude asi až v lete. Je už teraz isté, že naša obec 

prišla o 800 tis. €, keďže sme žiadosť nemohli poslať.   

• Informoval o novom zložení ZMOBA po voľbách. Predsedom sa stal  p. Matejčík, 

starosta obce Breza a podpredsedom p. Hubík, primátor  Námestova. Ja som členom rady.    

• Združenie Babia hora rozbehla projekt - PC gramotnosť pre seniorov, ktoré robili 

spoločne obce.  

• 7. 4. Bude divadelné predstavenie z Veličnej 

• 3. 3. Divadelné predstavenie zo Štefanova   

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie starostu obce Rabča vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák,  Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 9 

poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Odpadové hospodárstvo 

Starosta – dosť intenzívne sa teraz obec venuje separácii odpadu. Ak nebudeme separovať, 

tak sa nám zvýši poplatok za tonu odpadu.  Smetné koše pracovníci RABČAN, obecné služby 

náhodne vysypú na plachtu a skontrolujú obsah koša za TKO. Ak je v koši na TKO to, čo tam 

nemá byť, kôš sa nevysype. Zatiaľ sa len občania upozorňujú cez obecný rozhlas.  

Štefan Ratica – obsah košov, ktoré sa vysypali, zamestnanci RABČAN, obecné služby aj 

fotili.  

Maťuga – navrhuje dať fotky z obsahu košov do Rabčianskeho chýrnika.  

Starosta – bude sa musieť schváliť systém sankcií.  

Mgr. Brišák – aj jemu osobne volali z Rabčan, obecné služby, že majú v koši TKO rôzny 

odpad. Jeho sused napr. povedal, že si kôš vyseparuje, ale aj tak mu kôš nevzali. Mali mu to 

zobrať. Jeho návrh je, aby mali ľudia v uliciach 4 koše na triedenie odpadu. Ľudia si platia za 

vývoz poplatok za TKO. 

Igor Pajta – v Amerike sa nekompromisne vyrubujú poplatky za nesaperovanie.  

Marián Chutňák – uviedol, že jeho otec odkazuje poslancom OZ, že bude v obci poriadok 

vtedy, keď sa zverejní zoznam neplatičov menovite.  

Prednostka – toto nie je možné urobiť z dôvodu nového zákona o ochrane osobných údajov. 

Ratica – teraz keď sa rozšírilo, že sa kontrolujú koše na TKO, tak sa znížila tonáž cca o 300 

kg.  Musíme sa dostať na úroveň vytriedeného KO aspoň 30%, teraz sme cca na 20%. 

 

Mgr. Brišák – že v našej obci vzniká nová tanečná sála na Ul. Mokrá, či obec o tom vie, lebo 

to je v obytnej zóne, nie sú tam parkovacie plochy, ....bolo to zverejnené na FB, že sa tam 

čoskoro otvorí nová tanečná sála.  

Starosta – je pravda, že stavba nie je skolaudovaná.  

Maťuga – obec mala ponuku od majiteľa na odpredaj.  

Mgr. Brišák – zatiaľ tam však nie je ešte nič, je to len čisto informácia na FB.  

 

Mgr. Lubasová – p. Ondrejková spolu so starostom z Or. Polhory rozbehli veľký projekt, či 

o tom naša obec vie.   



Starosta – samozrejme, že vieme, projekt je cez MAS, ktorá získala financie z eurofondov vo 

výške 3,9 mil. €. Tento balík rozdeľuje MAS (miestna akčná skupina) združené sú tam obce 

z Oravy.  

Mgr. Lubasová – treba riešiť zhorenú Šašinu. Stále je to v hroznom stave a doteraz sa nič 

neurobilo.  

Starosta – treba to oplotiť, ak to neurobí, tak obec si najmä právnika, aby sa to už konečne 

vyriešilo.  

 

UZNESENIE 

Aby obec opätovne začala riešiť možnosť odstránenia resp. oplotenia ŠAŠINY a o ďalšom 

postupe informovala na budúcom OZ. Osloví sa najskôr vlastníčka nehnuteľnosti a až potom 

sa vstúpi do jednania s právnikom.  Vo 2/2019 informovať sa u právnika možnosť odstránenia 

– úloha – prednostka.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Kobyliak – skúsiť sa dohodnúť s vlastníčkou nehnuteľnosti, že obec zabezpečí odstránenie 

budovy za vopred dohodnutú sumu.  

 

Hlavná kontrolórka Mgr. Janka Prisenžňáková – vzdanie sa funkcie  

Oznámila poslancom OZ, že sa k 31. 1. 2019 vzdáva funkcie hlavnej kontrolórky obce Rabča. 

Uvedené žiadala písomne zaznamenať do zápisnice.  

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie vzdanie sa funkcie hlavnej kontrolórky obce Rabča Mgr. Janky 

Prisenžňákovej k 31. 1. 2019.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Odmena pre HK  

Starosta – navrhol poslancom, aby odstupujúcej hlavnej kontrolórke bola vyplatená odmena 

za jej doterajšiu prácu.  

Poslanci navrhli odmenu vo výške 3 mesačných platov alebo 4 mesačných platov.  

UZNESENIE 

Hlasovalo sa o návrhu odmeny vo výške 3 mesačných platov.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, 

Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 7 poslancov z prítomných 9 

poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: Mgr. Gabriela Čulová a Mgr. Andrea Lubasová, t. j. 

2 z prítomných 9 poslancov OZ. 

Tento návrh bol schválený a o druhom návrhu sa už nehlasovalo.  

 

Rôzne 

Informácie zo školy 

Ing. Kornhauserová – informovala o poskytnutí obedov zadarmo. Teraz chodí cca 140 žiakov 

na obedy a pribudne nám 500 žiakov od 1. 9. 2019. Musia sa pripraviť na september. Mali 

veľa sedení s pracovníkmi obce, projektantom ohľadne kapacity. Zatiaľ sa dohodlo, len 



dočasné riešenie, treba nám zväčšiť jedáleň, využijú koncovú triedu. Týmto spôsobom sa len 

otestujú, ako to zvládnu. Chcela by sa dohodnúť s predsedom Komisie ŽP a zástupcami obce, 

aby sa stretli a pouvažovali o ďalších riešeniach (rozšírenie kuchyne, priestorov). Uvažujú aj 

o tom, že by veľká jedáleň bola v starej škole na dolnej chodbe, bude si to vyžadovať veľké 

úpravy. Prídu však o 2 triedy a musia to riešiť napr. aj nadstavbou školy.  

Starosta – ide aj o to, aby deti nechodili do jedálne po vonku. Je to však finančne náročné. 

Optimálny je návrh jedálne v starej škole a rozšírenie tried riešiť nadstavbou. Je to len 

jednané na úradnej pôde, a preto potrebujeme aj názor stavebnej komisie. MŠ by mala svoju 

jedáleň a škola pre žiakov v ZŠ. Čo sa týka obedov zadarmo, je to dotácia vo výške 1,20 € na 

stravnú jednotku, je to rozlíšené v určitých skupinách napr. od 1,01 € do 1,35 €. Takže rodičia 

v tej vyššej skupine budú doplácať na obedy.  

PhDr. Piták – ale nie je to povinnosť, že dieťa musí chodiť na obedy.  

Ing. Kornhauserová – nie nemusí. Bude sa presne viesť evidencia.  

Starosta –  pripravia sa detailnejšie podklady a predebatujeme to na ďalšom OZ, dostali ste 

základnú informáciu a po zapracovaní všetkých dokladov, ktoré nám došli dnes. 

Pajta –  zákon je protiústavný, 5-ročné deti nie sú deti? Treba zákon napadnúť na Ústavnom 

súde. Prečo menšie deti nemôžu mať zadarmo obedy. 

Starosta – poslanci boli dostatočne informovaní a tému týmto uzatvára.  

Ing. Kornhauserová –  škola bude potrebovať 20 tis. na projekt nadstavby. Informovala, že  

26. 1. 2019 sa koná školský ples.  

UZNESENIE 

Poslanci informácie riaditeľky ZŠ s MŠ Ing. Anny Kornhauserovej vzali na vedomie. ZA 

hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,  Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

 

Bc. Margita Kolčáková – Rabčiansky chýrnik 

Starosta – informoval poslancov, že dňa 20. 12. 2018 doručila Bc. Margita Kolčáková vzdanie 

sa člena v Redakčnej rade Rabčianskeho chýrnika ku dňu podania z pracovných dôvodov.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,  Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Medzinárodný týždeň manželstva 

Mgr. Čulová – ide o to, spropagovať a upevniť, že muž a žena je pár. Byť prorodinný. Rabča 

má tú česť hostiť občianske združenie VZŤAHOVO. Agitujú o manželských pároch. Zatiaľ 

boli len v krajských mestách. Mgr. Tisoňová zabezpečila, aby takéto stretnutie bolo aj v našej 

obci t. j. 17. 2. 2019. Týmto pozýva aj manželské páry, aby sa zaregistrovali. Téma je 7 

pilierov manželstva, je tam aj hudobná skupina, divadelné hry manželov. Je to na FB obce 

Rabča, web stránke obce Rabča, web farnosti v Rabči. Budú v obci aj letáky. Sme veľmi radi, 

že našu obec tam zahrnuli.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedenú informáciu vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,  Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 



Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Memorandum prorodinnej samosprávy 

Starosta – uviedol, že poslancom OZ zaslal  e-mail zo združenia Babia hora. Toto 

memorandum bolo schválené už v obciach Or. Polhora, Or. Veselé. Poukázal na to, aby sme 

na toto memorandum nepozerali politicky. To čo je v memorande, tak aj tak to naša obec stále 

robí a bude robiť. Nám to môže len pomôcť. Je dôležité, aby NR SR mal impulz od obcí, že 

samosprávy podporujú rodiny. Naša obec poskytuje príspevok pri narodení dieťaťa, pri 

kolaudácii rodinných domov, organizuje Deň matiek, Deň detí, stretnutia dôchodcov. Starosta 

následne prečítal poslancom znenie Momoranda prorodinnej samosprávy, ktoré je 

nasledovného znenia:  

 

MEMORANDUM PRORODINNEJ SAMOSPRÁVY 

Rodina bola, je a bude základnou jednotkou spoločnosti, štátu, mesta a obce. 

Samospráva mesta alebo obce prihlásením sa k tomuto memorandu deklaruje svoj záujem stať 

sa prorodinnou samosprávou. 

 

• Prorodinná samospráva je samospráva, ktorá v rámci svojich možností a platných zákonov 

bude podporovať rodinu vo svojom meste/ obci. 

• Prorodinná samospráva je samospráva, ktorá pri svojich rozhodnutiach bude prihliadať na 

to, aký majú tieto rozhodnutia vplyv na rodiny v danom meste/obci. 

• Prorodinná samospráva bude dbať na vytváranie čo najlepších podmienok pre rodiny a ich 

podporu vo svojom meste, obci. 

• Prorodinná samospráva každoročne za účelom oslavy Rodiny, ale aj na prezentáciu 

návrhov, myšlienok, opatrení prorodinnej politiky samosprávy, zorganizuje kultúrno - 

spoločenskú akciu vo svojom meste - v obci pod názvom Deň rodiny. 

 

UZNESENIE 

ZA schválenie Memoranda prorodinnej samosprávy hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,  Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 

Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

  

Komunitný plán obce Rabča 2019 – 2029 

Prednostka – informovala poslancov o príprave a spracovaní Komunitného plánu obce Rabča 

2019 – 2029.  

UZNESENIE 

Poslanci poverili prednostku OcÚ Mgr. Moniku Kozoňovú prípravou a spracovaním 

Komunitného plánu obce Rabča 2019 – 2029.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák,  Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, 

Pavol Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Prednostka – uviedla, že pri tvorbe tohto komunitného plánu je potrebné schváliť aj zástupcu 

z radov poslancov, ktorý by sa pravidelne zúčastňoval aj stretnutí. Najbližšie stretnutie sa má 

uskutočniť 30. 1. 2019. Navrhla poslanca Mgr. Brišáka.  



Mgr. Kvasničáková – navrhla všetkých predsedov komisií pri OZ.  

Mgr. Lubasová – už v lete sa informovala o tento komunitný plán a ešte nie je urobený. Prečo 

je na 10 rokov, robí sa na 5.  

Mgr. Brišák – on navrhuje za seba Mgr. Lubasovú.  

Mgr. Kvasničáková – tieto komunitné plány ponúkajú urobiť rôzne firmy, ale je to finančne 

náročné, a aj tak gro informácii, práce poskytuje obec.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili zástupcov poslancov OZ a to: Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Brišák, ktorý sa 

bude spolupodieľať na príprave Komunitného plánu obce Rabča 2019 – 2029.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 17 – Interpelácia – Diskusia 

Diskusia prebehla v rámci jednotlivých bodov.   

 

K bodu číslo 18 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 21.00 hod.  

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  ......................................... 

 

Overovatelia:  

Ing. Jaroslav Jagnešák    ......................................... 

Marta Gužíková     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 1/A/2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 25. 1. 2019 

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 7. 12. 2018. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Vzdanie sa člena Redakčnej rady Rabčianskeho chýrnika ku dňa 20. 12. 2018 Bc. Margity 

Kolčákovej z pracovných dôvodov. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Vzdanie sa funkcie hlavnej kontrolórky obce Rabča Mgr. Janky Prisenžňákovej k 31. 1. 

2019.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

5. Informáciu poslankyne Mgr. Gabriely Čulovej, že dňa 17. 2. 2019 sa v našej obci uskutoční 

Medzinárodný týždeň manželstva, kde hosťom bude občianske združenie VZŤAHOVO. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú, mandátnu a volebnú komisiu v zložení: predseda: PhDr. Augustín Piták, 

členovia: Mgr. Róbert Brišák a Mgr. Andrea Lubasová, poslanci OZ.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Predsedov a členov komisii Obecného zastupiteľstva obce Rabča a ich náplne práce:  

Komisia ŽP, verejného poriadku a výstavby 

Predseda:  PhDr. Augustín Piták 

Členovia:  Alojz Spuchľák 

  Ing. Jaroslav Jagnešák 

Mgr. Eva Grancová 

Vladimír Lubas 

Mária Fusková 

Ing. Stanislav Šimurdiak 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 



   

Komisia na ochranu verejného záujmu 

Predseda:  Ján Maťuga 

Členovia:  Mgr. Andrea Lubasová 

Pavol Kobyliak 

PhDr. Augustín Piták 

Ing. Jaroslav Jagnešák 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

Komisia finančná 

Predseda:  Ing. Pavol Jurčák 

Členovia:  Mgr. Veronika Jagelková 

  Ing. Dana Kvasniaková 

  Jozef Balek 

  Ján Maťuga 

  Mgr. Lucia Tomovčíková 

  Mgr. Róbert Brišák  

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

Komisia sociálna a bytová 

Predseda:  Mgr. Gabriela Čulová 

Členovia:  Marta Gužíková 

  Mgr. Margita Kvasničáková 

  Mgr. Mária Jagnešáková 

  Mgr. Janka Michaláková 

  Ľudmila Iskierková 

  Monika Adamčíková 

  Pavlína Oselská 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

Komisia kultúry 

Predseda:  Mgr. Róbert Brišák 

Členovia:  Mgr. Daniela Chutňáková 

  Marián Chutňák 

  Monika Prisenžňáková 

  Mgr. Martin Skočík 

  Mgr. Gabriela Čulová 

  Mgr. Monika Kozoňová 

  Margita Pindjaková 

  Miroslav Jagnešák, st. 

  Mgr. Andrea Lubasová 

  Mgr. Janka Michaláková 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

Komisia športu 

Predseda:  Ing. Jozef Kovaliček 

Členovia:  Martin Gábor 



Juraj Maxa 

Martin Adamčík 

Vladimír Iskierka 

Vladimír Lubas 

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

 

Komisia krízovej prevencie 

Predseda:  Mgr. Andrea Lubasová 

Členovia:  vdp. Mgr. Peter Bolibruch 

  Mgr. Zuzana Bodoríková 

  Mgr. Zuzana Kovaličková 

  Mgr. Oľga Gluštíková 

  PhDr. Augustín Piták 

  Mgr. Mária Tisoňová 

  JUDr. Eva Hudák Kornhauserová 

  Katarína Jagnešáková 

  PaedDr. Eva Štefaničiaková, PhD.  

s účinnosťou od 1. 2. 2019. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Gabriely Kovaličkovej, Vysoká 268, 

Rabča, IČO: 41733525 a to časť obecného pozemku vedeného na LV č. 1283 na obec Rabča 

parc. C-KN č. 4549/2 o výmere 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad 

substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2019 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2019 podľa zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná zverejniť –

 zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej 

na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Zámer bol zverejnený od 

9. 1. 2019 do 25. 1. 2019. Poslanci predmetný prenájom schválili 3/5-tinovou väčšinou 

prítomných poslancov OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu obce bude musieť 

p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov.  

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

5. Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. 

Adamovka III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

Lucia Tvarožková, rod. Tvarožková, nar. 5. 3. 1988,  bytom Rabča, Horská 213  

parc. C-KN č. 17743/2  – TTP o výmere 18 m2 zapísaná na LV č. 6197 v 1/1-nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 



náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

6. Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. 

Adamovka III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

Martin Jagnešák, rod. Jagnešák, nar. 14. 6. 1987 a manželka Darina Jagnešáková, rod. 

Juriťáková,  nar. 5. 8.1991,  obaja bytom Sihelné 147 (BSM) 

parc. C-KN č. 17268/2  – orná pôda  o výmere 27 m2 zapísaná na LV č. 6081 v 1/1-nine úč. 

(BSM); 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

7. Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Borová na 

rozšírenie miestnej komunikácie:  

Predávajúci: 

Miroslav Budzeľ, rod. Budzeľ, nar. 30. 10. 1984,  bytom Rabča, Hlavná 709  

parc. C-KN č. 1731/11  – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 m2 zapísaná na 

LV č. 6197 v 1/1-nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie Ul. Borová. Obec Rabča uhradí náklady spojené 

s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

8. Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcely pod Ul. Nad riekou 

na rozšírenie miestnej komunikácie Ul. Nad riekou  

Predávajúci: 

Jozef Heretik, rod. Heretik, nar. 11.12.1965 a manželka Gabriela Heretiková, rod. Tisoňová, 

nar. 28. 3. 1974,  obaja bytom Rabča, Nad riekou 293/19 (BSM)  

parc. C-KN č. 5490/121  – orná pôda o výmere 19 m2 a parc. C-KN č. 5490/12 – orná pôda 

o výmere 4 m2, vytvorené geometrickým plánom č. 41962249-271/2008 vyhotovený 



Geodetická kancelária, Nám. A. Bernoláka 375/1, 029 01  Námestovo, Ing. Jozefom Revajom 

zo dňa 1. 12. 2008, overený Správou katastra Námestovo, Ing. Mariánom Matušákom zo dňa 

12. 12. 2008, č. 1195/08 od vlastníkov zapísaných na LV č. 2209 na meno: Jozef Heretik 

a manželka Gabriela Heretikova v podiele 1/1-nian úč. (BSM). 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

vyporiadanie Ul. Nad riekou, ktorá už bola zaradená do zoznamu ulíc v obci Rabča za účelom 

vyporiadania č. uznesenia č. 6/2009 zo dňa 28. 8. 2009 pod písm. B) ods. 4. Obec Rabča 

uhradí náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

9.  Poslancov: Mgr. Andrea Lubasová a Mgr. Róbert Brišák, ako zástupcov poslancov OZ, 

ktorí sa budú spolupodieľať na príprave Komunitného plánu obce Rabča 2019 – 2029. 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

10. Vyplatenie odmeny odchádzajúcej hlavnej kontrolórke obce Rabča Mgr. Janke 

Prisenžňákovej k 31. 1. 2019 vo výške 3 mesačných platov.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

11. MEMORANDUM PRORODINNEJ SAMOSPRÁVY 

Rodina bola, je a bude základnou jednotkou spoločnosti, štátu, mesta a obce. 

Samospráva mesta alebo obce prihlásením sa k tomuto memorandu deklaruje svoj záujem stať 

sa prorodinnou samosprávou. 

 

• Prorodinná samospráva je samospráva, ktorá v rámci svojich možností a platných zákonov 

bude podporovať rodinu vo svojom meste/ obci. 

• Prorodinná samospráva je samospráva, ktorá pri svojich rozhodnutiach bude prihliadať na 

to, aký majú tieto rozhodnutia vplyv na rodiny v danom meste/obci. 

• Prorodinná samospráva bude dbať na vytváranie čo najlepších podmienok pre rodiny a ich 

podporu vo svojom meste, obci. 

• Prorodinná samospráva každoročne za účelom oslavy Rodiny, ale aj na prezentáciu 

návrhov, myšlienok, opatrení prorodinnej politiky samosprávy, zorganizuje kultúrno - 

spoločenskú akciu vo svojom meste - v obci pod názvom Deň rodiny. 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

C) Neschvaľuje 

1. Zatiaľ dotácie z rozpočtu obce Rabča v zmysle VZN č. 9/2018 o poskytovaní dotácii 

z rozpočtu obce Rabča pre nasledovných žiadateľov: 



a) Slovenský červený kríž  

Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – predseda    –     900 € 

b) ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Rabča  

Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270     –   2 500,00 € 

c) Hokejový klub Rabča, Vladimír Iskierka, Rabča, Hlavná 630  –   4 500,00 € 

d) Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora  

Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 332     – 10 450,00 € 

e) Volejbalisti, Jozef Tvarožek, Horská 1153   –      850,00 € 

f) ZŠ s MŠ Rabča, Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka  –   9 900,00 € 

g) MAK, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, Kožušníkova 773  –   7 400,00 € 

h) Basketbalisti, Milan Tisoň, Rabča, Hlavná 437   –      800,00 € 

ch) TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, predseda   – 33 000,00 € 

i) Mladí hasiči Rabča – dorast a Detskí hasiči – Plameň  –   5 741,28 € 

      + nákup vozíka na materiál     –   4 500,00 € 

j) Filip Revaj-, Rabča, Hlavná 503     –   1 000,00 € 

Žiadosti o dotácie najskôr prejedná Komisia športu a Finančná komisia a svoje doporučenie 

predložia na budúce zasadnutie OZ.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

D) Poveruje 

1. Prednostku Obecného úradu Rabča  Mgr. Moniku Kozoňovú prípravou a spracovaním 

Komunitného plánu obce Rabča 2019 – 2029. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

E) Konštatuje, že  

1. Zvolení poslanci obecného zastupiteľstva zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva: Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak. 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2.  Poslanci OZ: Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak podpísali mlčanlivosť v zmysle 

zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov, súhlasu so spracovaním osobných údajov a mlčanlivosť, súhlas so spracovaním 

osobných údajov a oboznámenie dotknutej osoby s informáciami potrebnými k spracovaniu 

osobných údajov podpísali.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3.  Poslanci obecného zastupiteľstva Ing. Jozef Kovaliček a Pavol Kobyliak podpísali čestné 

vyhlásenie o nezlučiteľnosti funkcii poslanca OZ.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

 



F) Ukladá 

1. Komisii športu a Finančnej komisii, aby na budúce zasadnutie OZ predložili svoje 

doporučenie na schválenie výšky dotácii z rozpočtu obce Rabča na rok 2019 podľa 

predložených žiadosti.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2. Ing. Dane Kvasniakovej, ekonómke obce Rabča predložiť Komisii športu a Finančnej 

komisii informáciu, či bolo predložené zúčtovanie žiadateľov o dotácie za rok 2018 

Zodpovedný: v texte; Termín: do 31. 1. 2019 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Poslancom OZ, aby v termíne do 30. 1. 2019 predložili na Obecný úrad v Rabči návrh 

osadenia dopravných zrkadiel v obci Rabča.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej vyzvať vlastníčku nehnuteľnosti Šašina, súp. č. 

d. 374, Ul. Rabčická na pozemku KN č. 4765 na oplotenie resp. odstránenie predmetnej 

nehnuteľnosti z dôvodu, že nehnuteľnosť vyhorela 14. 10. 2013 a ohrozuje zdravie 

a bezpečnosť občanov a následne vstúpiť do jednania s právnikom vo veci možného 

odstránenia stavby, ak predmetné nezabezpečí vlastník stavby.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 1/B/2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča  zo dňa 25. januára 2019 

 

A) Schvaľuje 

1.  3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019, 

ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 

a dieťa škôl a školských zariadení. ZA hlasovali:  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych 

služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich postupovaní. ZA hlasovali:  

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

B) Ruší 

1. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov VZN č. 2/2019 o zrušení VZN č. 58/2019 

o postupe podmienok a výške úhrady pri poskytovaní sociálnych služieb obce Rabča. ZA 

hlasovali:  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

         

 

 

Zapísal(a): PhDr. Augustín Piták, poslanec OZ a predseda návrhovej, volebnej a mandátnej 

komisie. 

 

 


